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TRACKLiST: 

01. Alive        03:47 
02. Things I Do       03:56 
03. Alive (Purple Explosion Mix by Purple Fog Side)  03:54 
04. Alive (Tremor Infestation Mix by the_maaaigs)   04:39 
05. Things I Do (Pride & Glory Mix by Personal Space)  05:23 
06. Alive (Inferro Mix by Black Pimpf)    04:48 
07. Alive (Evil Pengenious Mix by Mezzamo)   03:12 
08. Things I Do (Future Invasion Mix by Technomancer)  05:09 

 
 
ALPHA POiNT: 

Rush – vox, programming 
 
ALPHA GUEST: 

Sergiu Vatavu – guitars 
 
ALPHA CREDiTS: 

Perfomed & produced by Alpha Point 

Recorded & mixed by Viorel Tiganas 

Mastered by Rush @ SMT Studio 

Artwork by Satalex 
 
ALPHA CONTACTS: 

alpha@futurepop.ru 

smtstudio@futurepop.ru 
 
ALPHA MATES: 

Purple Fog Side (RUS): www.myspace.com/purplefogside 

the_maaaigs (UKR): www.myspace.com/maaaigs 

Personal Space (RUS): www.lastfm.ru/music/Personal+Space 

Black Pimpf (RUS): www.myspace.com/blackpimpf 

Mezzamo (RUS): www.myspace.com/mezzamo 

Technomancer (NOR): www.myspace.com/t3chn0m4nc3r 

 

This digital release is available for free download under a by-nc-nd Creative Commons licence. 
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ALPHA PRESS-RELEASE.EN  

Netlabel Synthematik is thrilled to present a debut maxi-single ‘Alive’ from highly anticipated 
futurepop/synthpop newcomer Alpha Point!  

The project grew out of the synthpop/futurepop band Future Positive (line-up: Alexander Gladky aka 
Rush, Sergey Margasov and Dmitry Sukhov). Under this name they have shared stage with some of the 
biggest names in the dark electronic scene such as VNV Nation, Covenant and Combichrist. Since the 
early 2009, Future Positive has been solely operated by Rush and later transformed into Alpha 
Point.  

Alpha Point’s sound combines pulsing Futurepop beats and catchy Synthpop melodies with driving 
Industrial guitars. A must listen for fans of Assemblage 23, Neuroticfish, Colony 5, and the like. 

‘Alive’ is the first in the series of teasers prepared to warm you up before an upcoming album. In 
addition to the title track, a ready-made dark dance-floor filler, the release contains the original 
version of ‘Things I Do’ and six amazing remixes from friends and colleagues like Purple Fog Side, 
the_maaaigs, Personal Space, Black Pimpf, Mezzamo and Technomancer.  

Don’t waste your time, just go and get it now!  

 

 

 

ALPHA PRESS-RELEASE.RU  

Нетлейбл Synthematik представляет дебютный макси-сингл ‘Alive’ многообещающего 
futurepop/synthpop проекта Alpha Point! 

Проект является новой эволюционной ступенью развития synthpop/futurepop группы Future 
Positive (line-up: Александр Гладкий aka Rush, Сергей Маргасов и Дмитрий Сухов). Под этим 
названием группа дала множество концертов, где выступала с такими грандами темной 
электронной сцены как VNV Nation, Covenant и Combichrist. Начиная с 2009 года, группа 
становится сольным проектом Rush’a и позднее меняет название на Alpha Point. 

Музыка Alpha Point сочетает в себе ритмичность futurepop, мелодичность synthpop и энергию 
гитарного драйва. Рекомендуется к прослушиванию поклонникам Assemblage 23, Neuroticfish, 
Colony 5, и не только! 

‘Alive’ является первым из ряда ознакомительных релизов, которые претворяют выход 
будущего альбома. Помимо заглавного трека, который так и просится на танцпол готик клубов, 
на релизе представлена композиция ‘Things I Do’ и шесть убойных ремиксов от друзей и коллег 
по сцене: Purple Fog Side, the_maaaigs, Personal Space, Black Pimpf, Mezzamo and Technomancer. 

Не тяните время – качайте прямо сейчас!  
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